
   

 W i c e pr zew odn ic zą c y Ra d y Mi e j s k i e j  

 Mi a s ta  I now r oc ław ia  

 P a t r yk  Ka źm i e r c za k  

Inowrocław, dnia 20 lipca 2020 r. 

  

Prezydent Miasta Inowrocławia 

Pan Ryszard Brejza 
 

Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Na prośbę mieszkańców zwracam się z uprzejmą prośbą o rozważenie wycinki uschniętego 

drzewka znajdującego się przy stawku w Parku Solankowym. W załączeniu fotografie 

przesłane mi przez mieszkańców. 

 

Z wyrazami szacunku 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Miasta Inowrocławia 

 

Patryk Kaźmierczak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


